
 بازی ذوب آهن مقابل پرسپولیس 
را دیدید. ارزیابی فنی تان از این 

دیدار چگونه است؟
بــرای تیمــی ماننــد پرســپولیس کــه 
بازیکــن بــه تعداد زیادی از دســت داده 
هماهنگ ســاختن بازیکنانش ســخت 
اســت. بــا وجــود ایــن همــان طــور کــه 
انتظــار می رفت پرســپولیس تیم حمله 
کننــده بــود و ذوب آهــن هــم تیــم دفاع 
کننــده امــا بــا وجــود ایــن به نظــر من به 
نســبت بضاعتــی کــه پرســپولیس از آن 
بهــره می برد این تیــم در خلق موقعیت 
صددرصــد خیلــی موفــق نبــود چه بســا 
کــه دو بــار تیــرک دروازه تیــم میزبــان را 
لرزانــد امــا آن طــرف هــم ذوب آهــن دو 
موقعیت بسیار خطرناک گلزنی داشت 
کــه فکــر می کنم یک بار توپ به دســت 
نعمتــی برخــورد کــرد و یک بــار دیگرش 
هم توپ وارد دروازه پرســپولیس نشــد 
و از آنجــا کــه پرســپولیس چیزی بیشــتر 
از 30 دقیقــه هــم یــک بازیکــن بیشــتر 
در زمیــن داشــت قطعــاً بایــد موقعیــت 
بیشــتری خلــق می کــرد و دســت پــر از 
میــدان خــارج می شــد کــه در ایــن مهم 

اصــاً موفــق نبود.
عبدی هم تنها مهاجم پرسپولیس 

بود که تنها یک بار دروازه ذوب آهن 
را به خطر انداخت!

عبــدی و تمیــروف بــه لحــاظ روانــی 
فشــار زیــادی روی آنهــا وجــود دارد بــه 

همیــن دلیل ایــن بازیکنان نتوانســتند 
خودشــان را از فشــار خــارج ســازند. از 
همین رو شــرایط سختی برای گلزنی در 
پرســپولیس دارند و شــاید خیلی نتوان 

بــه آنهــا در امــر گلزنــی دل بســت.
لوکادیا با رزومه قوی که دارد قادر 

است در خط حمله مشکلات را 
حل کند؟

تــا آنجــا که مــن می دانم لوکادیا بیشــتر 
در پست وینگر و سانتر فوروارد فعالیت 
داشــته و مهاجم صرف نبوده. از همین 
رو بایــد بــا تأمــل و کمــی صبــوری در 
خصــوص او در رابطه با امر گلزنی حرف 
زد و بــه اظهــار نظــر پرداخــت. لوکادیــا 
بازیکنــی بلندزن اســت که بایــد دید در 
ســبک فوتبــال ایــران و پرســپولیس تــا 
چــه انــدازه قادر بــه وفــق دادن خودش 
خواهــد بــود و بــه نوعــی بایــد دیــد تــا 
چــه انــدازه می توانــد فشــار گلزنــی در 
پرســپولیس را تحمل کــرده و خودش را 
زود بــا پرســپولیس آداپته کرده و بتواند 
از عهده این امر دشــوار در پرســپولیس 
برآیــد. امیــدوارم در پرســپولیس موفق 
شــود امــا به نظرم بــا توجه به شــناختی 
که از او دارم گلزن خیلی قهاری نیست!

پرسپولیس مقابل فولاد در 
ورزشگاه آزادی موفق به کسب 

نتیجه خواهد بود؟
بــا توجه به برد تیم هایــی مانند گل گهر 
و ســپاهان اگر پرسپولیس مقابل فولاد 
برنــده نشــود کار بــرای تیــم قرمزپــوش 
پایتخت سخت خواهد شد چه بسا که 
اگر سپاهان و گل گهر در بازی دومشان 

هم برنده شــوند و پرســپولیس متوقف 
شــود فاصلــه امتیــازی سرخپوشــان 
زیــاد شــده و 4 امتیاز اختــاف بار روانی 
مضاعفــی را بــر پرســپولیس حاکــم 

می ســازد.
به طور شفاف نگفتید پرسپولیس 

در ورزشگاه آزادی قادر به شکست 
فولاد خواهد بود؟

مــن دقایقــی از بــازی فــولاد مقابــل 
صنعــت نفت را دیــدم. فولاد مهاجمان 
بســیار خطرناکــی دارد بــه همیــن دلیل 
اگر مدافعان پرســپولیس اشــتباه کنند 
مهاجمان فولاد دیگر این اشــتباهات را 
هــدر نخواهتــد داد به همیــن دلیل اگر 
اجــازه حضــور تماشــاگران داده شــود و 
پرســپولیس هم گلزن تــر و هماهنگ تر 
و هوشیارتر بازی کند امیدواری منطقی 
مقابــل فــولاد بــرای کســب موفقیــت 

خواهد داشــت.
اما به نظر به دلایلی نامشخص 
که بعضی ها گفته می شود دلیل 
فراهم نبودن بستر حضور بانوان 
در ورزشگاه ها است هنوز اجازه 

برگزاری بازی ها با تماشاگران صادر 
نشده است!

بــه هــر حــال مــن فکــر می کنــم دو ســه 
هفته باید در این رابطه آسیب شناسی 
شــود کــه اگر این امر به شــکل درســت 
و منطقی انجام شــود هــواداران فوتبال 
به شــکل منطقی در ورزشگاه ها حضور 
خواهنــد یافــت و بســتر خوبــی بــرای 
فوتبــال و هــواداران فوتبالدوســت مهیا 

خواهد شــد.

در حالــــی کــــه پرســــپولیس بــــه 
ســــختی و بعد از دو ماه تاش تازه 
موفق شــــده یک مهاجــــم خارجی 
جذب کنــــد و برخــــی نگرانی ها در 
مــــورد کیفیت خط حملــــه تیمش 
را کــــم کند حالا صحبــــت از جذب 
یــــک گزینــــه خارجــــی دیگــــر برای 

خــــط حمله اســــت.
در حالــــی کــــه تمیــــروف در تیــــم 
ه  شــــد نــــی  ند ما لیس  پرســــپو
شــــایعاتی شــــنیده می شــــود کــــه 
پس از بازی با ذوب آهن ســــرمربی 
پرســــپولیس در تصمیــــم قبلــــی 
خــــود تجدید نظــــر کرده اســــت و 
احتمال دارد گل محمدی خواهان 
جذب مهاجم دیگری باشــــد. گویا 
گل محمــــدی دســــت بــــه انتخاب 
هم زده و باشــــگاه در حال مذاکره 
بــــا گزینه مدنظر اســــت. دیروز در 
برخــــی صفحــــات مجــــازی گفتــــه 
می شــــد گزینــــه مــــد نظــــر یحیــــی 

در لیــــگ دســــته اول انگلیــــس 
بــــازی می کــــرده و کیفیــــت خوبی 

هــــم دارد.
ایــــن شــــایعه از آنجا شــــکل گرفت 
کــــه تمیروف در بــــازی با ذوب آهن 
نمایش ضعیفی داشــــت و هجمه 
تــــازه ای در فضــــای مجــــازی علیه 
ایــــن بازیکــــن ازبک شــــکل گرفت 
و گویــــا بــــه همیــــن دلیــــل یحیــــی 
گل محمــــدی طی ۱۲ ســــاعت اخیر 
بــــه ایــــن جمع بنــــدی رســــید کــــه 
مهاجــــم جدیــــدی را جایگزیــــن 

تمیــــروف کند.
در عیــــن حــــال خبیری عضــــو تازه 
هیأت مدیره باشــــگاه پرسپولیس 
در واکنــــش بــــه اینکــــه شــــنیده 
می شــــود گل محمدی درخواست 
جــــذب یک مهاجم دیگر هم دارد، 
گفــــت: »اگــــر آقــــای گل محمــــدی 
به عنــــوان نفــــر اول کادرفنی نیازی 
داشــــته باشــــد بــــه آقــــای درویش 

اعــــام می کنــــد و وظیفــــه مــــا هم 
در هیــــأت مدیره حمایت اســــت. 
مــــا آمدیم کــــه کمک کنیــــم و کنار 
ســــرمربی و مدیرعامل هســــتیم و 
قطعــــاً هــــر نیــــازی باشــــد بــــا تمام 
وجــــود کمــــک می کنیــــم تــــا اتفاق 

. بیفتد
 فکــــر می کنــــم تیم تقریبــــاً تکمیل 
اســــت اما اگر بعد از اضافه شــــدن 
لوکادیا، آقــــا یحیی مهاجم دیگری 
هــــم بخواهــــد آقــــای درویــــش و 
دوســــتان مدیریــــت می کننــــد تــــا 
ایــــن نیاز ســــرمربی اجابت شــــود. 
مــــا بــــا همــــه وجــــود در خدمــــت 
هســــتیم تا پرســــپولیس کمبودی 

نداشــــته باشد.«
بــــه نظر می رســــد اگر این مســــأله 
صحــــت داشــــته باشــــد باشــــگاه 
پرســــپولیس مثــــل مســــأله جذب 
لوکادیــــا در ســــکوت خبری و کاماً 

ســــکرت آن را پیــــش می بــــرد.

یورگــن لوکادیــا مهاجــم هلندی پرســپولیس روز جمعــه همراه 
همســر و دو فرزندش وارد ایران شــد و از دیروز در تســت های 
پزشــکی شــرکت کــرد و احتمــالاً از امــروز در تمریــن تیمــش 

شــرکت خواهــد کرد.
جالب اینکه لوکا دیا اولین بازیکن هلندی است که در فوتبال 
کشــورمان حضور می باید و همین باعث شــده تا فرانک مولن 
ســفیر هلنــد در ایــران نظــر خــود را در خصــوص ایــن مهاجــم 
۲۸ ســاله بگویــد: مطمئنــم یورگــن می توانــد برای پرســپولیس 
یــا ارتــش ســرخ کارآیــی بالایــی داشــته باشــد. لوکادیــا بازیکن 
بســیار بااســتعدادی اســت و می توانــد ارزش بالایــی بــرای این 
تیــم داشــته باشــد امــا اینکــه او در پرســپولیس موفــق خواهد 

شــد یــا خیــر، به خیلــی چیزها بســتگی دارد.
چالــش مهــم بــرای بازیکــن اروپایــی قطعــاً زندگــی در ایــران آن 
هــم همــراه خانــواده خواهــد بــود که ســفیر هلند در ایــران هم 
بدرســتی به این مســأله اشــاره کرده: باید دید لوکادیا می تواند 
خــود را بــا زندگــی در تهران وفــق دهد یا خیر و چگونه در محیط 
پرســپولیس قرار خواهد گرفت، پرســپولیس چگونه با او رفتار 
خواهــد کــرد، آیــا او با هم تیمی ها و مربیان جدیدش و مســائل 
دیگر ســازگار خواهد شــد یا نه. امیدوارم یورگن در پرسپولیس 
موفق شــود چون ما به حضور او در اینجا افتخار کرده و برایش 

بهترین هــا را آرزو می کنیــم.

فتح آبادی: لوکادیا گلزن چندان قهاری نیست!

 دو موقعیت گل مقابل تیم 
ده نفره قابل قبول نیست

غــام فتــح آبــادی مهاجــم اســبق پرســپولیس و تیــم ملی معتقد اســت مهاجم جدید هلندی ســبک بازی اش به گونه ای اســت که 
مشــخص نیســت به شــکل گلزن به حالت صددرصدی در پرســپولیس جواب دهد.

ماجرای لغو نشست خبری 
اوسمار

عوامل تلویزیون 
مصاحبه را بهم زدند

در حالی که با انتشار بیانیه صبح شنبه 
باشگاه پرسپولیس درباره اینکه هیچ 
دشمنی با صدا و سیما ندارد و دنبال 
حق خودش می گردد به نظر می رسید 
مشکلی بین طرفین پیش نیاید اما 
نشست خبری مربی سرخ ها به خاطر 
کشمکش های اخیر سر مسأله حق 
پخش برگزار نشد. بعد از تساوی 
با ذوب آهن در سالن کنفرانس 
ورزشگاه فولادشهر، علیرضا اشرف، 
مدیررسانه پرسپولیس پیش از اینکه 
اوسمار برزیلی در مورد بازی صحبت 
کند، به نامه مشترک سرخابی ها 
با باشگاه استقال به صدا و سیما 
بابت حق پخش اشاره کرد و گفت: 
عذرخواهی می کنم که دیروز بابت 
ساعت پرواز نتوانستیم در خدمت 
شما باشیم. قبل از اینکه نشست 
ً مستحضر  را شروع کنم، حتما
هستید که به خاطر نامه ای که دو 
باشگاه استقال و پرسپولیس بابت 
حق پخش به صدا و سیما ارسال 
کردند و ما هم مصریم که حق مان را 
بگیریم، متأسفانه نمی توانیم پذیرای 

دوربین های صدا و سیما باشیم.
در این لحظه تصویربرداران صدا 
و سیما که شامل شبکه های سه، 
ورزش و اصفهان بودند، دوربین های 
خودشان را خاموش کردند و اشرف 
هم مجدداً از آنها عذرخواهی کرد 
و منتظر خروج آنها شد. بعد از 
اینکه اشرف دید فیلمبرداران تنها 
به خاموش کردن دوربین ها اکتفا 
کردند، گفت: »جسارت است. 
خاموش کردن کافی نیست. اگر 
لطف کنید...« )در این لحظه اشرف 
با میمیک صورت از آنها خواست 
که دوربین ها را بیرون ببرند(. یکی 
از فیلمبرداران در این لحظه به 
مدیر رسانه ای پرسپولیس گفت: 
یعنی خودمان هم برویم بیرون؟ 
که اشرف گفت: من عذرخواهی 
می کنم، مرسی. این پاسخ، با اعتراض 
تصویربرداران صدا و سیما همراه 
شد و آنها متفق القول این رفتار را 
بی احترامی و توهین تلقی کردند 
که اشرف در پاسخ به آنها گفت: نه 
بی احترامی نیست. توهین به شما 
نیست. شما دارید زحمت می کشید 
و بالاخره کار خودتان را می کنید و 
این هم سیاستی است که باشگاه 
در پیش گرفته است. بعد نوبت به 
یکی از عوامل برنامه های تلویزیونی 
رسید که به اشرف بگوید: پس شما 
به نظر »من« تشریف ببرید پایین و 
در داخل میکس زون صحبت کنید.

نه پرسپولیس هم در  مدیررسا
جواب گفت: می دانم. ما به احترام 
شما آمدیم و صحبت مان هم این 
است که اگر شما دوستان صدا و 
سیما باشید، صحبت نمی کنیم. 
بله، میکس زون اصاً بحث دیگری 
است شاید صحبت کنیم. بار دیگر 
همان شخص که برگزاری کنفرانس را 
بدون عوامل صدا و سیما برنمی تابید، 
در کسری از دقیقه موضع شخصی 
خودش در جمله قبلی را به جمع 
خبرنگاران تعمیم داد و گفت: به 
نظر »ما«، خبرنگارانی که الان اینجا 

ایستادیم، تشریف ببرید پایین!
اشرف هم گفت که تصمیم با خودتان 
است و اگر سؤالی ندارید برویم. در 
این لحظه خبرنگارانی که از تهران 
خودشان را به استادیوم رسانده 
بودند تا پوشش هرچه بهتر این بازی را 
برای مخاطبان رسانه خودشان فراهم 
کنند، متعجب از رفتار خودخواهانه 
عوامل صدا و سیما، معترض شدند 
و گفتند که سؤال دارند که مدیررسانه 
پرسپولیس مجدداً به دوربین ها 
اشاره کرد و گفت که در حضور 
دوربین ها صحبت نمی کنند. این 
اتفاقات در حالی رخ داد که یک روز 
قبل از آن و در ورزشگاه آزادی وقتی 
مدیر رسانه ای استقال خواست 
عوامل صدا و سیما نشست خبری 
ریکاردو ساپینتو را ترک کنند همه 
بدون کوچکترین جنجالی از سالن 
خارج شدند و نشست برگزار شد اما 
در فولادشهر شرایط به گونه ای پیش 
رفت که مربی پرسپولیس نتواند با 

رسانه ها صحبت کند.

یحیی یک مهاجم خارجی دیگر هم می خواهد

 گزینه جدیدی 
از چمپیونشیپ انگلیس؟

سفیر هلند در ایران:

 باید دید لوکادیا می تواند 
با زندگی در تهران کنار بیاید یا نه

تــکل عالــی اش در یکــی از ضدحمله های خطرناک ذوب آهــن جدا از اینکه 
قــد و قامــت و پاهــای بلنــد او را بــه رخ کشــید حاکــی از تجربــه بالایــش در 
مصاف های تک به تک بود. ولســیانی غیر از این خیلی با شــعور و اطمینان 
بازی کرد و نشــان داد خرید درســتی بوده اســت. او در مصاف های هوایی 
کــم نیــاورد و البتــه روی زمیــن هــم موفــق بــود تــا با وجــود تحت فشــار قرار 

نگرفتــن تیمش نمایشــی امیدوار کننده داشــته باشــد.

در حالــی کــه هیچ کس فکر نمی کرد در ترکیب اصلی باشــد اما احتیاط یحیی 
و بردن علی نعمتی به دفاع چپ باعث شــد تا در دفاع میانی زوج گولســیانی 
باشــد. فرجی درخشــش گئورگی و نعمتی را در خط دفاع نداشــت اما نزدیک 
بود در دقایق پایانی برای تیمش گل سه امتیازی بزند. فرجی که در بازی های 
تدارکاتــی فصــل قبل نشــان داده  بــود در تایمینگ پرش ها مشــکل دارد این 

بــار بــا یــک پرش و ضربه عالی تیر عمــودی دروازه حریف را لرزاند.

فرشاد فرجیگئورگی گولسیانی

مشکل تایمینگ و موقعیت گلزنیاطمینان با پاهای بلند

zzسوژه

در حالی که یحیی محروم بود آقا کریم این مســئولیت را به عهده گرفت و 
در طول نود دقیقه مدام با بازیکنان حرف می زد. این اتفاق در گام نخست 
فصــل تــازه در شــرایطی رخ داد کــه آقــا کریــم بعــد از رفتــن مطهــری کلاً در 
جریــان امــور فنــی تیــم و تمرینــات پیــش فصل دخالت بیشــتری داشــت و 
باید دید بعد از بازگشــت یحیی از هفته ســوم باز هم در حین بازی نزدیک 

ســرمربی می شــود تا به او مشــاوره بدهد یا نه.

کریم باقری

در این نقش می ماند؟
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